
Protokoll fört vid PRO-Öregrund ordinarie styrelsemöte 2022-11-21 

Plats: Solsidan, Öregrund. 

Tid:  15 00 

 
Närvarande: Thommy Myhrberg ordförande, Kenneth Söderqvist, Kjell Karlsson, Lisbeth 

Eriksson, Monika Andersson, Birgitta Sandell, Maud Rahm, Inga-Lill Karlsson. 

Frånvarande: Lisbeth Jansson, Stina Pettersson. 

 

 

§ 107 Mötets öppnande. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade dagens möte för öppnat. 

 

§ 108 Godkännande av dagordning. 

 Godkändes. 

 

§ 109 Föregående protokoll. 

 Godkändes. 

 

§ 110 Inkomna skrivelse/inbjudningar. 

 Thommy: 

- Hyresavtal för boulehall klart, 500 kr ny hyra. 

- Lotteriansvariga kallade till möte 2022-12-12 på Scandic Nord Uppsala. 

Kenneth och Thommy åker. Lottbeställning höjs till 1000 st. 

- Ansökan för hyresbidrag ska lämnas in senast 15/12. 

- Enkät till kassörer ang ev behov av bokföringsstöd. Kenneth svarat. Behövs 

inte f n. 

- Inbjudan till information om Folksams PRO-försäkringar via Teams-möte 

28/11. Thommy vidarebefordrar inbjudan till styrelsen. 

- Inbjudan utbildning för valberedare 9/12. Gunilla Jansson, Gunilla 

Myhrberg och Peter Söderberg deltar. Reseersättning utgår från föreningen. 

- Beslutas om generell reseersättning vid resor till olika uppdrag. 

- Genomgång av hemsidan. Kjell vill ha feedback för kompletteringar. 

-  

§ 111 Rapporter. 

 Thommy 

- Höstmötet för länets 48 föreningar hölls 10/11. Birgitta, Lisbeth E och 

Thommy deltog. PRO Öregrund löfts fram som enda förening med positiv 

utveckling! 

- Café Solsidan fortsätter md c:a 20 deltagare per gång. Verkar uppskattat. 

- Mattcurling i Hargshamn testats av några medlemmar. Roligt och t o m lite 

svettigt. Vi försöker få till spel 1 g/v framöver.  

- Studiecirklar bör aktiveras! Bokcirkel ev starta nästa år, Lisbeth J kan tänka 

sig leda en grupp. Gärna fler förslag. Kontakt tas med Pekka på ABF för 

information. 

- Bidragssystemet för aktiviteter är ologiskt! Träff med trubadur ersätts men 

inte friskvård – märkligt!! 

- Viltbordet 23/10 var bra! Återbetalning utgick till alla återbud. Nästa år blir 

det mer restriktivt meddelar Eckerölinjen. 

- Höstträffen 7/11 var lyckad och välbesökt. 



Två PUB-kvällar kvar i höst; 24/11 i Öregrund och 1/12 i Östhammar. 

Populärt! Thommy har redan fått många samtal om bokningar till 1/12! 

 

§ 112 Ekonomi. 

 Kenneth informerade om gott läge. 

 

§ 113 Resor. 

 Inga-Lill 

- Tootsie 29/10 med 14 deltagare. 

- Björn Skifs 17/11, 10 deltagare. Ny resa 11 feb, endast 6 platser –Fullbokad. 

- Pernu i januari (se hemsidan). 31 st anmälda. 

- Iggesund 18/3-23. Platser finns! 

- Vinprovning våren 2023. Start föreslås till 24/2. 

- ”Gott o Blandat”. Delar av Galenskaparna showar på UKK 22/4. Planeras. 

- Kryssning till Visby 27/6. Planering pågår 

- Skicka reseplanering till Kjell!  

 

§ 114 Trivselträffar/Övriga aktiviteter. 

- Julbord 5/12. 120 gäster. 

- Trivselgruppen ska träffas 24/11 för planering av våren 2023. 

 

§ 115 Övriga frågor. 

- Kjell tar fram lista på förslag på studiecirklar till nästa träff.  

- Thommy ska träffa valberedningen för genomgång av omval, 

ersättarplanering mm. 

 

§ 116 Nästa styrelsemöte. 

 

 Tisdagen den 24/1-23 kl 13 00. 

   

 Plats: Solsidan. 

 

§ 117 Mötet avslutades. 

 

 

 Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 Inga-Lill Karlsson  Thommy Myhrberg 


